DISK 32/2011

ROZHODNUTI

Disciplinarni komise Ceské asociace amerického fotbalu rozhodla, dne
25.11.2011, ve slozeni Martin Sindler a Barbora Svétlikova, ve véci
poruseni pravidel NCAA platnych pro zapasy fizené CAAF, hriéem klubu
Prague Panthers Michalem Srpem

takto:

Michal Srp se uznava vinnym tim, ze se dne 15.7.2011, v zapase
mezi kluby Prague Panthers a Prague Black Hawks, dopustil v prubéhu hry
faulu, za ktery byl rozhod¢imi vyloucen ze zapasu. Svym jednanim tak
naplnil znaky prestupku dle ust. ¢l. 4 odst. 7 pism. b) DR CAAF.

Za tento prestupek se Michalu Srpovi, dle s ust. ¢l. 9 odst. 1 pism.
a) DR CAAF, uklidd napomenuti, a v souladu se znénim bodu 3.C.5
(Vylouceni v zapase) HR CAAF, pene21ta pokuta ve vysi 1.000,- K¢ a zakaz
éinnosti nejblizsi zapas Ffizeny CAAF v CLAF 2012.

Michalu Srpovi se dale uklada povinnost uhradit spravni poplatek
za rozhodnuti disciplinarni komise ve vysi 200,- K¢ v souladu s ust. ¢l
8 odst. 1 DR CAAF', a to ve lhuté 7 dni od doruéeni rozhodnuti.

Oduvodnéni:

- Na zakladé zapisu o odehraném ligovém zapase Ceské ligy
amerického fotbalu mezi kluby Prague Panthers a Prague Black Hawks,
ktery byl radné dorucen disciplinarni komisi dne 18.7.2011, bylo zahajeno
disciplinarni fizeni.

Dle zapisu, vypracovaného rozhod¢im panem Richardem Gazdikem
»,byl ve Ctvrté ctvrtiné vyloucen hrac¢ tymu Pathers ¢ 25. Flag priSel od
rozhod¢iho Bouzka a KlimeSe. Oduvodnéni (Klimes) bylo takové, ze Slo o
zakrok s imyslem zranit protihrace.“

Na zakladé rozboru videa herni situace, pfi které doslo k faulu Michala
Srpa, dodala komise rozhod¢ich nasledujici komentar:
,<Jedinym, blize nespecifikovanym, duvodem uvedenym v Zapise byl - zakrok
s umyslem zranit soupefe. Po shlédnuti videa konstatuji, ze jsem zadny
takovy umysl nenaSel. Jina c¢ast popisu prestupku v Zapise navic fika, ze
flag hodili rozhod¢i Bouzek a KlimeS. Ve skutecnosti flag hodili hned ctyri
rozhodc¢i. Vyhlasen byl pouze jediny faul a je tedy pravdépodobné, ze ackoliv
Zapis hovorti jinak, tak faul hodili rozhod¢i ¢tyri.“

1! Pokuta se odeéita ze sloZzené soutézni kauce dotéeného klubu v souladu s ust. bodu 3.B.3
(soutézni kauce) HR CAAF. Spravni poplatek spojeny s rozhodnutim o viné a trestu musi
prestupce uhradit na uéet CAAF ¢.:6319190237/0100.



Zastupce klubu Prague Panthers David Krejbich se ke skute¢nostem
vyjadril nasledovné:
ysPovazujeme vyloucenim hrace s cislem 25 za nespravedlivé protoze dle
naSeho nazoru S§lo o Cisty zakrok, urcité ne o zakrok s umyslem zranit
spoluhrace ani late hit. Maximalné mohlo jit o - attacking defenseless player
- ale to bude citelné az z videa. Dokonce bude mozné z videa rozporovat
uznany touchdown, ale do toho se poustét nebudeme. Kazdopadné prosim
o rozhodnuti az po schlédnuti zaznamu. Dékuji.“

Michal Srp se k celé situaci vyjadril tak, Ze nejednal ve snaze kohokoliv
zranit, pouze se snazil branit soupefe, tak aby nedoslo ke skorovani.
Zadného umyslného faulu si neni védom. Dle jeho néazoru atakoval
protihrace sice tvrdé, ale Cisté bez jakychkoliv postrannich tmyslua.

HR CAAF v ustanoveni bodu 3.C.5 (vylouceni v zapase) stanovi, ze v
pripadé jakéhokoliv vylouceni hrace nebo jiného c¢lena tymu, je tato osoba
potrestana pokutou ve vysi 1.000 K¢ a zakazem nastoupeni v nejbliZzSim
soutéznim zapase a nemuze byt uvedena na zapasové soupisce v jakékoliv
roli. Proti témto trestm se, s vyjimkou administrativni chyby, nelze odvolat.

Disciplinarni komise se po provedeni Setreni priklani k nazoru Komise
rozhodc¢ich a sice to, Ze jednani Michala Srpa nepovazuje za zakrok s
umyslem zranit spoluhrace. Proto DK rozhodla pouze o napomenuti a
potvrdila automaticky trest dle HR CAAF. DK dale konstatuje, ze prace
rozhodc¢ich rozhodné neni snadna. V jediném okamziku musi rozhodnout
zda doSlo k poruSeni pravidel ¢i nikoliv. U takto spornych zakrokl, bez
moznosti konzultace s videorozhod¢im, je to velmi obtizné.

S ohledem na skutecnost, Ze po rozboru videozaznamu neni jisté zda k
vylouceni mélo dojit, by do budoucna bylo vhodné zavést institut, ktery by u
takto spornych situaci zvratil automaticky trest dle stavajiciho ust. HR

Na zakladé zjisténych skutecnosti z prabéhu disciplinarniho fizeni
rozhodla disciplinarni komise o viné a trestu tak, jak je uvedeno ve vyroku
tohoto usneseni.

Pouceni o opravném prostfedku:

DK odvolani proti tomuto rozhodnuti nepfipousti.

V Pribrami, dne 25.11.2011

Martin Sindler, v. r.
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